
Zápis z  11. zasedání Zastupitelstva obce Rudná pod Pradědem, 

 konaného dne 12.6.2023 

 

Zahájení: 16:00 

Přítomni: Radomír Tománek, Antonín Maňásek, Mgr. Vladimír Procházka, Renáta Marková-

Šomanová, Patrik Urbaník 

Omluveni: Karel Kozák, Martin Molík 

Přílohy:  
1. Žádost ředitelky ZŠ a MŠ o schválení účetní závěrky a rozdělení HV, účetní závěrka školy 

(rozvaha, výkaz zisku a ztrát, příloha účetní závěrky, inventarizační zpráva) 
2. Účetní závěrka obce (rozvaha, výkaz zisku a ztrát, příloha účetní závěrky, zpráva o výsledku 

přezkoumání, inventarizační zpráva) 
3. Návrh závěrečného účtu obce, zpráva o výsledku přezkoumání 
4. Rozpočtové opatření 2/2024 

 
Program zasedání: 

1.     Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

2.     Program zasedání 

3.     Kontrola usnesení  

4.     Účetní závěrka ZŠ a MŠ,  

5.     Účetní závěrka obce  

6.     Závěrečný účet obce + audit Msk 2023 

7.     Rozpočtové opatření č. 2/2024 

8.     VZMR 1/2024 – oprava MK 3c  

9      Projekt chodník 

10.   Oprava místních komunikací 

11.   Oprava asfaltového hřiště  

12.   Různé 

13.   Diskuze 

14.   Závěr 

 

Vítám Vás na 11. veřejném zasedání ZO Rudná pod Pradědem. Zasedání ZO bylo řádně vyhlášeno 

v souladu se zák. č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů. Přítomných je 5 zastupitelů 

ze 7, zastupitelstvo je v tomto složení usnášeníschopné. Pan Karel Kozák a Martin Molík  se řádně 

omluvili.  

11/1 Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu  
 V souladu článkem VIII odst. 4  jednacího řádu zastupitelstva obce Rudná pod Pradědem určuji 

zapisovatelem zápisu ze zasedání ZO Ing. Jitku Steinerovou, ověřovateli zápisu pana Vladimíra 

Procházku a paní Renátu Markovou-Šomanovou.     

 Zápis z 10. zasedání ZO byl ověřovateli podepsán a nebyly proti němu vzneseny žádné námitky.  



11/2 Program jednání 
Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s návrhem programu. 
Návrhy na doplnění:  
 
Návrh usnesení:  
11/2       Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje program jednání zasedání zastupitelstva obce            

Rudná pod Pradědem  
   
  Pro:  5 Proti: 0  Zdržel se:          0  
Návrh byl přijat. 
 

11/3 Kontrola plnění usnesení 
Usnesením zastupitelstva obce č. 5/16c bylo starostovi obce uloženo zrealizování výběrového řízení 
na opravu MK 3c a podpis smlouvy s vítězem VZMR dle doporučení výběrové komise – úkol splněn. 
O průběhu výběrového řízení na zhotovitele budce zastupitelstvo obce informováno v bodě 8 tohoto 
veřejného zasedání 
 
Diskuze:  
 
Návrh usnesení:   
11/3        Zastupitelstvo obce po projednání vzalo na vědomí zprávu z kontroly plnění usnesení. 
 
   

11/4 Účetní závěrka ZŠ a MŠ  
Zprávu přednese Ing. Steinerová: 

Hospodaření Základní školy a Mateřské školy Rudná pod Pradědem, příspěvkové organizace: 
příspěvek na provoz příspěvkové organizace zřízené obcí - Základní a Mateřské školy byl schválen ve 
výši 650 tis. Kč. Dále byla škole poskytnuta návratná finanční výpomoc ve výši 492 tis. Kč na 
předfinancování projektu "Modernizace školní kuchyně". V rámci tohoto projektu se obec 
spolupodílela finanční částkou 127 tis. Kč.  
Výsledek hospodaření celkem za rok 2023 činil přebytek 66.041,51 z hlavní činnosti a 1.194,82 z vedlejší 
činnosti. 
Roční účetní závěrka zřizované příspěvkové organizace je založena na Obecním úřadu k nahlédnutí. 
Výnosy z hlavní činnosti:                       6.786.800,42 Kč 
Náklady z hlavní činnosti:                      6.852.841,93 Kč 
Výsledek hospodaření za r.2023:                66.041,51 Kč     
 
ZŠ a MŠ provozovala v r. 2023 hospodářskou činnost. 
Výnosy z hospodářské činnosti:                     31.670,18 Kč 
Náklady z hospodářské činnosti:                     32.865,--  Kč 
Výsledek hospodaření za r.2023:                      1.194,82 Kč  
 
Fondy PO ZŠ a MŠ Rudná p.Pradědem 
Fond kulturních a sociálních potřeb:                    62.391,86 Kč 
Rezervní fond tvořený ze zlepš.hosp.výsl.:          29.396,97 Kč 
Rezervní fond z ostatních titulů:                         548.846,08 Kč 
Fond reprodukce majetku, fond investic              55.528,72 Kč 
 



Diskuze: 
Marková Šomanová: budova patří obci?  
Tománek: ano, je majetkem obce. 
 
Návrh usnesení:  
11/4a Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje účetní závěrku ZŠ a MŠ rok 2023. 
 
  Pro:  5 Proti:  0 Zdržel se: 0 
Návrh byl přijat. 
 
Návrh usnesení: 
11/4b  Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje hospodářský výsledek příspěvkové organizace za 

rok 2023 a převedení části kladného hosp. výsledku roku 2023 ve výši 7 236,33 Kč do 
rezervního fondu ZŠ a MŠ. Zbytek kladného hospodářského výsledku ve výši 60 000, 00 Kč 
bude převeden do investičního fondu příspěvkové organizace a následně bude odveden zpět 
do rozpočtu obce a použit na úhradu nové vodovodní přípojky. 

 
  Pro:  5 Proti:  0 Zdržel se: 0 
Návrh byl přijat. 
   

11/5 Účetní závěrka obce 
Zprávu přednese Ing. Steinerová: 

Náklady v r. 2023 byly ve výši 11.338.533,36 Kč, výnosy 12.826.841,59. Nejvyšší podíl z výnosů činily 

daňové výnosy ze sdílených daní a platby poplatků ve výši 10.218.912,22 Kč a dále výnosy ze služeb 

1.353.418,68,- Kč. Jedná se o služby na bytech, nebytech, ČOV, dále výnosy ze separovaných odpadů, 

služby pro občany jako jsou převozy pro občany apod.  

Nejvyšší podíl na nákladech nesou náklady na opravy, mzdové prostředky a nákup ostatních služeb. 

K 31.12.2023 byly provedeny inventury majetku, závazků a pohledávek. Inventurou nebyly zjištěny 
rozdíly a na závazkových a pohledávkových účtech bylo evidováno: 
SU 321 - závazky vůči dodavatelům ve výši 9.864,60 Kč, jednalo se o dodavatelské faktury doručené a 

uhrazené v lednu 2024, ale patřící do účetního období 2023.  

SU 378 - ostatní krátkodobé závazky 7.681,- Kč - zákonné pojištění zaměstnanců. 

SU 451 - dlouhodobé úvěry ČS a.s. 2.396.536,- Kč - úvěr na rekonstrukci budovy č.p. 85, na zakoupení 

traktoru a výstavbu ČOV. Další podrobnosti ohledně hospodaření obce přednesu v bodě, týkající se 

závěrečného účtu obce. 

Výsledek hospodaření v běžném účetním období za rok 2023 je ve výši 1.488.308,23 Kč. 
Přezkum hospodaření za rok 2023 byl proveden Krajským úřadem Moravskoslezského kraje, odborem 

podpory korporátního řízení a kontroly dne 18.4.2024. Přezkum hospodaření obce byl proveden v 

rozsahu stanoveném zákonem č. 420/2004 Sb., o přezkoumávání hospodaření územních 

samosprávných celků a dobrovolných svazků obcí, ve znění pozdějších předpisů.  

Předmětem přezkoumání hospodaření bylo: 
- plnění příjmů a výdajů rozpočtu včetně peněžních operací, týkajících se rozpočtových prostředků; 
- finanční operace, týkající se tvorby a použití peněžních fondů; 
- náklady a výnosy podnikatelské činnosti územního celku; 
- peněžní operace, týkající se sdružených prostředků; 



- finanční operace, týkající se cizích zdrojů; 
- hospodaření a nakládání s prostředky poskytnutými z Národního fondu a s dalšími prostředky ze 
zahraničí poskytnutými na základě mezinárodních smluv; 
- vyúčtování a vypořádání finančních vztahů ke státnímu rozpočtu, k rozpočtům krajů, k rozpočtům 
obcí, k jiným rozpočtům, ke státním fondům a k dalším osobám; 
- nakládání a hospodaření s majetkem ve vlastnictví územního celku; 
- nakládání a hospodaření s majetkem státu, s nímž hospodaří územní celek; 
- zadávání a uskutečňování veřejných zakázek; 
- stav pohledávek a závazků a nakládání s nimi; 
- ručení za závazky fyzických a právnických osob; 
- zastavování movitých a nemovitých věcí ve prospěch třetích osob; 
- zřizování věcných břemen k majetku územního celku; 
- účetnictví vedené územním celkem; 
- ověřování poměru dluhu územního celku k průměru jeho příjmů za poslední 4 rozpočtované roky. 
 
Předmět přezkoumání hospodaření byl ověřen z hlediska: 
- dodržování povinností stanovených zvláštními právními předpisy, zejména předpisy o finančním 
hospodaření územních celků, o hospodaření s jejich majetkem, o účetnictví a o odměňování; 
- souladu hospodaření s finančními prostředky ve srovnání s rozpočtem; 
- dodržení účelu poskytnuté dotace nebo návratné finanční výpomoci a podmínek jejich použití; 
- věcné a formální správnosti dokladů o přezkoumávaných operacích. 
 
Závěr přezkoumání hospodaření za rok 2023 
1.Při přezkoumání hospodaření dle § 2 a § 3 zákona č. 420/2004 Sb. 
byly dle § 10 odst. 3 písm. c) zjištěny nedostatky, které byly do konce přezkoumávaného období 
napraveny. 
2. Při přezkoumání hospodaření za rok 2023 nebyla zjištěna rizika, která by mohla mít negativní dopad 
na hospodaření územního celku v budoucnosti. 
3. Podíly pohledávek, závazků a zastaveného majetku: 
- podíl pohledávek na rozpočtu územního celku (celková hodnota dlouhodobých pohledávek činila 0,00 
Kč)                                                                                                3,77 % 
- podíl závazků na rozpočtu územního celku (celková hodnota dlouhodobých závazků činila 2.396.536,- 
Kč)                                                                                     7,47 % 
- podíl zastaveného majetku na celkovém majetku územního celku        0,00 % 
4. Rozpočtová odpovědnost obce 
- podíl dluhu k průměru příjmů za poslední 4 rozpočtové roky činí 19,08 %.    
Diskuze: 
 
Návrh usnesení:  
11/5 Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje účetní závěrku obce za rok 2023 
 
  Pro:  5 Proti:  0 Zdržel se: 0 
Návrh byl přijat. 

11/6 Závěrečný účet obce 
 
Zprávu přednese Ing. Steinerová: 
 
Rozpočet obce byl schválen jako vyrovnaný. Během roku bylo provedeno 5 rozpočtových opatření. 
Výše jednotlivých dotací nebyly na počátku roku známy, proto nebyly rozpočtovány, byly ve skutečné 
výši zahrnuty do rozpočtu rozpočtovými opatřeními. 
Celkové hospodaření obce v r. 2023 skončilo přebytkem rozpočtu ve výši 1.531.988,14 Kč. 



Příjmy dotací za rok 2023: 
 

Přijaté transfery 2023 

      
ÚZ položka obsah položky dle rozp. skladby poskytovatel  výše dotace  účel dotace 

98008 4111 
Neinvestiční přijaté transfery ze 
SR všeob.pokladna 38.600,-     

dotace na volby 
prezidenta 

  4112 Souhrnný dotační vztah všeob.pokladna 87.200     

příspěvek na výkon 
přenesené 
působnosti 

            

            

13101 4116 
Ostaní neinv.přijaté transfery ze 
SR všeob.pokladna 80.000,-     Dotace VPP NZ + EU 

 33092 4116 
Ostaní neinv.přijaté transfery ze 
SR SZIF 774.701,-     

Průtoková dotace na 
rekonstrukci kuchyně 
ZŠ 

 
 
 
Poskytnuté dary a dotace 

č.smlouvy   příjemce účel  částka  

Poskytnuté dary 

1/2023  darovací Jezdecký klub AMÍR   dar na soutěže                   10. 000,00     

2/2023  darovací Charita sv. Martina dar na provoz                   30. 000,00     

3/2023 darovací 
Římskokatolická 
farnost dar na hodiny                    30.000,00     

4/2023 darovací 
Slezská diakonie 
BETHEL Dar na provoz 2.919,00 

Poskytnuté dotace fyzickým osobám 

1/2023 dotace xxx 
Dotace na domovní 
ČOV                    40.000,00     

2/2023 dotace xxx 
Dotace na domovní 
ČOV                  40.000,00     

3/2023 dotace xxx 
Dotace na domovní 
ČOV                  40.000,00     

Poskytnuté dotace fyzickým osobám - podnikatelům 

1/2023 dotace Yuan Nguyen Dang 
Dotace na prodejnu 
potravin 75.000,00 

Poskytnuté návratné finanční výpomoci 

1/2023  

Základní škola a 
Mateřská škola 
Rudná p.P. 

Předfinancování 
rekonstrukce kuchyně 492.000,00 

 
Příjmy obce byly proti upravenému rozpočtu naplněny na 108,2 %. 
Výdaje obce byly proti upravenému rozpočtu naplněny na 81,8 %. 
Investiční akce 
V roce 2023 byla realizovány opravy komunikací v místní části Stará Rudná v celkové výši 474.740 Kč 
(MK 1c a MK 21c) 



Pokračovalo zpracování projektové dokumentace na vybudování chodníku, byla uhrazena dílčí faktura 
v částce 176.854 Kč. 
Byl zakoupen nový nábytek do zasedací místnosti a výpočetní technika v hodnotě 101.520 Kč. 
Byl zakoupen materiál na opravu veřejného osvětlení za částku 396.110 Kč. 
V kulturním domě byly provedeny opravy v souhrnu za 248.682 Kč - výměna zadních dveří, oprava 
podia, výměna okapů a svodů, oprava střechy. 
Škole byl poskytnut příspěvek ve výši 127 tis. Kč na modernizaci školní kuchyně. 
Rovněž bylo opraveno a doplněno osvětlení obecního vánočního stromu za částku 42.754 Kč. 
V obecních lesích byly provedeny práce a výsadba za 177.189 Kč. 
Byl zakoupen a instalován hrob v urnovém háji pro místní občany bez rodiny, aby mohly být jejich 
ostatky důstojně uloženy, za 50 tis. Kč. 
Svoz komunálního, separovaného odpadu a bioodpadu - celkové výdaje na odpadové hospodářství 
činily v roce 2023 částku více než 845 tis. Kč. Přijaté úvěry byly řádně spláceny.  
Diskuze: 
 
Návrh usnesení:  
11/6a  Zastupitelstvo obce po projednání schvaluje závěrečný účet obce za rok 2023, jehož součástí je 
zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2023. 
   
  Pro:  5 Proti:  0 Zdržel se: 0 
Návrh byl přijat. 
 
Návrh usnesení:  
11/6b Zastupitelstvo obce vyslovuje souhlas s hospodařením obce Rudná pod Pradědem za rok 2023 
s výhradou. 
   
  Pro: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0 
Návrh byl přijat. 
  

11/7 Rozpočtové opatření č. 2/2024  
Rozpočtového opatření č. 2/2024  přednese Ing. Steinerová: 

V rámci rozpočtového opatření je zohledněn příjem a výdej finančních prostředků na realizaci voleb 

do Evropského parlamentu. Dále se jedná o přesuny v jednotlivých kapitolách – z 3631 veřejné 

osvětlení a 3412 sportovní zařízení v majetku obce snížení výdajů celkem o 400 tis. Kč a navýšení 

výdajů na 2219 ostatní záležitosti pozemních komunikací z důvodu navýšení výdajů na opravu MK 3c. 

Rozpočtové opatření č. 2/2024 v souladu s usnesením ZO 9/8a z 13.12.2023 starosta schválil.   
 
Diskuze 
 
Návrh usnesení 
11/7     Zastupitelstvo obce po projednání bere na vědomí rozpočtové opatření č. 2/2024 .  
 
 

11/8    VZMR 1/2024 
Zastupitelstvo obce svým usnesení č. 5/16c uložilo starostovi zrealizování výběrového řízení na opravu 
MK 3c a podepsání smlouvy s vítězem VZMR dle doporučení výběrové komise.  
28.3. 2024 byly rozeslány výzvy k podání nabídek na plnění zakázky 3 firmám. Osloveny byly firmy JR 
STaKR s.r.o., Kareta s.r.o. a Berkastav s.r.o.  nabídky na plnění měly být na OÚ doručeny do 15.4. 12:00 
hod. Do stanoveného termínu byly doručeny 2 nabídky – od firmy Kareta s.r.o. a JR STaKR s.r.o.. Komise 
ve složení: Antonín Maňásek, Martin Molík a Radomír Tománek, kterou jmenoval starosta obce, 



provedla 15.4.2024 otevírání obálek a hodnocení nabídek. Předpokládaná hodnota zakázky byla 820 
tis. bez DPH. Jako vítěznou nabídku komise vyhodnotila nabídku firmy Kareta s.r.o. s částkou 648 141, 
Kč bez DPH. Druhá nabídka byla o 132 tis. vyšší. Starosta obce vyzval vítěznou firmu k podpisu smlouvy 
o dílo. Smlouva byla podepsána 29.4.2024. Zahájení prací bylo stanoveno na 1.5. 2024 s ukončením do 
30 dnů od zahájení prací. Před zahájením prací byla provedena Rázová zatěžovací zkouška, která 
prokázala špatnou únosnost stávajícího povrchu komunikace. Po tomto zjištění byly firmou Kareta  
s.r.o. navrženy 2 řešení situace, které by zajistily splnění požadavků obce na kvalitu a firma mohla 
garantovat záruku na dílo v délce 60 měsíců. Varianta č. 1 byla oceněna na 341 257, 12 Kč, varianta č. 
2 na 254 136,00 Starosta obce vzniklou situaci projednal s předsedou finančního výboru a 
místostarostou obce. Z navrhovaných variant byla vybrána varianta č. 2, která proti variantě 1 je 
levnější o 87 121 kč. Zvolená varianta počítá s použitím původního materiálu, který bude upraven, 
znovu použit a nebude odvezen na placenou skládku. Na tuto vrstvu bude aplikováno pojivo, následně 
štěrk a asfalt.  Cena díla byla nově kalkulována na 902 277 Kč bez DPH.      
Byl podepsán dodatek smlouvy, ve kterém je uvedena nová cena za dílo a zahájení prací 1.6.2024 
s ukončením do 30 dnů od zahájení prací.             
 
Diskuze: 
Tománek: firma vycházela z podkladů, které neobsahovaly zátěžové zkoušky, proto při předávání 
staveniště bylo zjištěno, že cesta je v horším stavu a podloží je špatné. Firma by nemohla dodržet 
kvalitu práce  byl by problém se zárukou na dílo. Nyní by to mělo být v pořádku a firma bude 
garantovat záruku v délce 60 měsíců. 
Marková Šomanová : do kdy to bude hotovo?¨ 
Tománek: Do konce června 
 
Návrh usnesení 

11/8      Zastupitelstvo obce po projednání vzalo na vědomí zprávu k VZMR 1/2024  

11/9 Projekt chodník 
Již několik let obec připravuje výstavbu chodníku kolem hlavní komunikace. Po vydání stavebního 

povolení a výběru firmy, která bude připravovat doklady pro podání žádosti o dotaci z SFDI, jsme čekali 

na termín otevření výzvy a zveřejnění podmínek. Ještě před otevřením výzvy, které bylo v 1. polovině 

května, jsme začali připravovat doklady podle metodiky z předchozí výzvy. Termín podání žádostí je do 

8.7.2024. S firmou Alatere profi s.r.o. jsme provedli úpravu a doplnění podle aktuálních podmínek. Bylo 

potřeba doplnit několik dokladů včetně zpracování bezpečnostního auditu z důvodu negativního 

vyjádření PČR k projektu chodníku. Audit ve svém vyjádření konstatoval, že jsou rizika projektem 

ošetřena a žádná další nevznikají. Dále jsme museli doložit vyjádření MsK odboru dopravy, který 

projekt podpořil, vyjádření  SSMSK a Vaku Bruntál v souvislosti s přeložením hlavního vodovodního 

řádu a opravou vodovodních přípojek. SSMSK si dal podmínku, že práce na vodovodním řádu musí 

probíhat v součinnosti a návaznosti s výstavbou chodníku. Vodovodní přípojky nesmí zůstat volně 

v terénu a případně ztěžovat údržbu a funkci příkopu do doby, než bude tento v rámci výstavby 

chodníku zatrubněn. VaK Bruntál má vysoutěženého dodavatele stavby, který zatím provede práce jen 

po 1. přípojku. Dále bude pokračováno až se zahájením stavby chodníku. V návaznosti na toto byl vydán 

pokyn firmě k přípravě a realizaci VŘ na zhotovitele. Finančním objemem zakázka spadá už do režimu 

zákona o zadávání veřejných zakázek – podlimitní zakázka. Byl zřízen elektronický nástroj, přes který 

musí probíhat zveřejnění záměru na realizaci díla včetně veškeré další komunikace s případnými 

uchazeči. V tomto režimu již nelze oslovit jen vybrané firmy. Vyhodnocení zakázek rovněž provádí firma 

na základě daných kritérií – hlavním je cena. Zjišťoval jsem, jaký je časový odhad vyhodnocení, 

potvrzení o získání dotace a proplacení dotace. Z reálných zkušeností (Staré Město) trvá vyhodnocení 

podaných žádostí cca 7-8 měsíců a termín proplacení je neznámý. Staré Město od oznámení o přiznání 



dotace čeká již více jak 4 měsíce na převedení peněžních prostředků. Při stejném scénáři se s naším 

projektem dostáváme do druhé poloviny roku 2025. Ve stavebním povolení je uveden termín 

dokončení stavby do 12. 2024. Zjišťoval jsem další postup, případně prodloužení stavebního povolení, 

které je platné do 10. 2025. V případě nedodržení termínu stavby hrozí pokuta v řádů tisíců, při 

propadnutí stavebního povolení se musí absolvovat celé kolečko povolení znovu. Navíc od 7/2024 

začíná platit nový stavební zákon, s kterým nejsou žádné zkušenosti. Abychom se nedostali do těchto 

komplikací, navrhuji abychom zahájili stavbu s úvěrem od České spořitelny v letošním roce. Podklady 

pro VŘ jsou připraveny a vyhlášení výzvy může být zveřejněno do týdne. Se zhotovitelem by smlouva 

mohla být podepsána do 6 týdnů od zveřejnění záměru – 11 dnů musí viset záměr, vyhodnocení + 

oznámení 1-3 dny, 15 dnů lhůta na odvolání. Možné zahájení prací na chodníku: přelom srpna a září 

v návaznosti na práce na vodovodním řádu. Ve zveřejněné výzvě musí být uveden předpokládaný 

termín zahájení realizace.  

Pokud ZO bude souhlasit s financováním výstavby chodníku z úvěru a pověří starostu jeho zajištěním, 

je možné předpokládat zahájení realizace stavby chodníku na přelomu srpna a září.  

Podle počtu bodů, které je možné získat na základě kritérií SFDI, splňujeme podmínky pro získání 

dotace. Riziko ale je vždy, že alokovaná částka na dotační titul bude nižší, než finanční objem podaných 

žádostí. Naše žádost byla v úterý 11.6. zkompletována a podepsána, následně uložena na datové 

nosiče. Nejpozději v pátek 14.6. bude osobně předána na podatelnu SFDI.     

Diskuze: 
Tománek: výběrové zřízení na dodavatele nesmí být vypsáno dřív, než bude podána žádost o dotaci. 
Marková Šomanová: vloží se žádost, udělá se VŘ, požádá se o úvěr a bude se čekat na schválení 
dotace. Musí se začít stavět letos, aby se nemuselo prodlužovat stavební povolení.  
Tománek: ano, je to přesně tak 
Steinerová: je nutné specifikovat požadovanou výši úvěru, musí být jasné, jak bude vysoký. Jde o to, 
aby obec nepřekročila ukazatel dluhové služby. 
Tománek: po nějakou dobu bude zadlužení obce vysoké. Po obdržení dotace bude razantně snížen.  
 
Návrh usnesení: 
11/9a   Zastupitelstvo obce po projednání vzalo na vědomí zprávu o přípravě a podání žádosti o dotaci 

na SFDI  na výstavbu I. etapy chodníku, přípravy VŘ  podlimitní zakázky na zhotovitele stavby a 
o současné situaci před zahájením stavby. 

 
Návrh usnesení: 
11/9b  Zastupitelstvo obce po projednání souhlasí s předfinancováním výstavby I. etapy chodníku 

z úvěru a pověřuje starostu obce jeho zajištěním a podpisem smlouvy o úvěu ve výši 
vysoutěžené ceny díla na stavbu 1.etapy chodníku. 

  
  Pro:  5 Proti:  0 Zdržel se: 0 
Návrh byl přijat. 
 

11/10 Opravy místních komunikací 
1) Jak již bylo Zastupitelstvo obce informováno v bodě 8 tohoto zasedání, byla podepsána smlouva na 

opravu místní komunikace 3c v místní části Stará Rudná s firmou Kareta s.r.o.. Oprava byla zahájena ve 

stanoveném termínu. K dnešnímu dni je dokončeno ztržení krajnic, vyčištění příkopy, oprava 

propustku, je provedeno vyrovnání povrchu pod budoucí vozovkou a jeho stabilizace.  Práce zatím 

probíhají podle harmonogramu a měly by být dokončeny v termínu. 



2) Byla provedena oprava křižovatky místních komunikací MK 13c a MK 16c nákladem 87.120,- Kč 

včetně DPH – křižovatka má přímou návaznost na asfaltové hřiště. 

3) Při opravě asfaltového hřiště zhotoviteli díla zůstala část asfaltové směsi, pro kterou neměl jiné 

využití a skončila by na skládce.  Tato byla použita na opravu místní komunikace MK 17c v ploše 81 m2, 

která navazuje na křižovatku místních komunikací MK 13c a MK 16c.  Cena opravy 82.280,- Kč včetně 

DPH. 

Diskuze: 
 
Návrh usnesení 
11/10  Zastupitelstvo obce po projednání bere na vědomí zprávu o opravách místních komunikací MK 

3c, MK 13c, MK 16c a MK 17c      
 

11/11   Oprava asfaltového hřiště 
 V dubnu proběhla oprava povrchu asfaltového hřiště, kterou v rámci VZMR 2/2023 provedla firma JR 
STaKR s.r.o., oprava byla provedena podle podepsané smlouvy o dílo. Cena za dílo ve výši 370.239,-Kč 
bez DPH byla dodržena. Cena s DPH 447.989,- Kč.      
 
Diskuze:   
 
Návrh usnesení: 
11/11    Zastupitelstvo obce po projednání bere na vědomí zprávu o provedení opravy povrchu 

asfaltového hřiště.   
   

 
11/12  Různé 

 
1) V druhé polovině května byla zahájená výměna kabelu veřejného osvětlení. Vzhledem k deštivému 
počasí mají práce skluz. V rámci výměny kabelu dochází i k prořezávce stromů. Největší objem byl na 
pozemku p.č. 105/2 mezi Mališovým a Kozákovým, kde chatař vysadil smrky přímo pod vedení kabelu. 
Práce by měly být ukončeny do 14.6.2024. 
 
2)  V květnu a červu došlo k dalším 3 haváriím na vodovodní přípojce do školní budovy. Při druhé opravě 

stará přípojka 2 x praskla. Opravu provedl VaK Bruntál a.s.. Upozornil nás, že potrubí vodovodní 

přípojky je v havarijním stavu a je vysoká pravděpodobnost opakování závady. Vyzvali nás k opravě 

přípojky s tím, že pokud se bude závada opět opakovat, přistoupí k jejímu uzavření. Oprava přípojky 

byla objednána u firmy JR STaKR. Na SSMSK středisko Bruntál byla zaslána žádost o povolení zvláštního 

užívání komunikace. Povolení po dobu opravy je zpoplatněno. K dnešnímu dni je položeno nové vedení 

přípojky v terénu, v budově je dokončena příprava na její připojení. Z důvodu minimalizování nákladů 

bude přípojka vedena z přední strany do sklepa budovy. Původní připojení je umístěno uprostřed 

chodby a muselo by dojít k bourání podlahy a tím i rozsáhlým stavebním pracím. Dnes bylo napojeno 

nové vedení přípojky na vnitřní rozvod v budově a vodovodní přípojka je již v provozu. Do konce týdne 

budou provedeny terénní úpravy výkopu ve školní zahradě. Odhadovaná cena přípojky 90 tis. Kč. 

Následně bude provedena oprava asfaltového povrchu dle požadavku SSMSK. Cena těchto prací není 

zatím známá. 

3) Firma Atelier DHP vypracovala koncept kolumbária a 11.6. 2024 ho předala obci k připomínkování. 

Navrhuji, abychom se s navrhovanými variantami seznámili na pracovním zasedání v pondělí 17.6. 

2024. Na tento termín se pokusíme pozvat i pana architekta, aby vysvětlil návrh a zodpověděl dotazy.    



   

Diskuze: 
 
 
Návrh usnesení 
11/12  Zastupitelstvo obce po projednání vzalo na vědomí zprávu o probíhajících opravách a termín 

pracovního zasedání.  
 
    

11/13   Diskuze  
Procházka: jak jsou ty deště, tak na Nové Rudné se rozpadnou svodnice, jsou zanesené i příkopy. Mohla 
by se poptat nějaká firma, aby dala svodnice do pořádku? 
Tománek: zeptám se, zda by to Kareta nebo Stakr v rámci toho, že jsou v obci, že by tam provedli 
nějakou opravu. Zjistím, jak to udělat co nejrychleji. 
Maňásek: jak je to se znečišťováním hlavní komunikace při deštích z polí?  
Tománek: v pondělí tady byla velká stížnost od občana, že se tam málem vysekal. Snažil jsem se zjistit 
e-mailový kontakt na jednatele, to se mi zatím nepovedlo. 
Procházka: je potřeba tam obnovit příkop, voda s bahnem se valí po cestě. 
Tománek: bude nutné provést velkou opravu střechy na úřadě, je nutné vyměnit i některé trámy a 

kompletně krytinu. Totéž nás čeká u č.p.85, kde je střecha v podobném stavu. 
    

11/14 Závěr  
 
 
Starosta poděkoval členům zastupitelstva obce za účast na zasedání. Jednání zastupitelstva obce 
bylo ukončeno v 17:30 hod. 
 
 
 
 
 Radomír Tománek, MBA v.r.     Antonín Maňásek, v.r. 
                             starosta          2. místostarosta 
 
 
Ověřovatelka zápisu p. Marková Šomanová   …………………..……………………………. 
 
 
Ověřovatel zápisu p. Mgr. Procházka         ………………………………………………… 
 
            


